

《单词百科:transposal是什么意思?transposal怎么发音?transposal的解释和用法》

英语单词transposal是什么意思?transposal怎么读?transposal怎么发音?简答网为您整理了transposal的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



transposal怎么读

transposal的读音:[træns'p z l]

transposal的意思

1、n.调换，易位;

transposal的双语例句

1、 Try to avoid misunderstanding of role, maze of role and transposal of role.

要避免角色误区，防止角色迷失和角色易位等。

2、Transposal of the achievement subject is a main cause for non-market failure and low efficiency of the resources collocation when information is insufficient.

在信息不对称条件下，政绩价值主体易位是导致非市场失灵以及资源配置低效率的重要原因。

3、On the Establishment and Development of A Prison Administrative Pattern of Two-Way Transposal

论双向易位监管模式的建立与发展

4、Conclusion When intestinal barrier is injured, bacteria transposal and endotoxemia exist in obstructive jaundice;

结论： OJ时肠道屏障功能受损，发生细菌移位及内毒素血症；

5、Intestinal tract antibiotics can step down incidence rate of endotoxemia and profit to hold up the occurrence of intestinal bacteria transposal.

肠道抗生素可降低内毒素血症的发生率及有利于阻止细菌移位。

6、Both EN and standard PN can not maintain intestinal membrane barrier and hold up the occurrence of intestinal bacteria transposal in obstructive jaundice rats, but the effect of EN is better than PN;

肠内及标准肠外营养都不能维持OJ大鼠肠黏膜屏障及阻止肠道细菌移位，但肠内营养组好于肠外营养组；

7、In this article, we will present the application of ANN in remotely sensed image recovery, transposal and classification: (1) using ANN and necessary ancillary data sets to retrieve thermal radiant data caused by coal fire;

使用ANN进行遥感图像处理在遥感图像复原、变换和分类中有如下应用：（1）使用ANN和必要辅助数据从TM图像中提取地下火热辐射数据；

以上是简答网为您整理的transposal怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更

多关于tran

sposal的用法、transp

osal的释义、transposal的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/transposal>